
 

 
 

 

 

Protokoll Årsmöte 2025 

Datum: 2025-03-04 

Plats: Klubbhuset kl. 18:30 

 

 
Protokoll 
 

1. Fastställande av röstlängd för mötet 
Årsstämman godkänner röstlängden. 11 röstberättigade närvarar. 
 

2. Val av sekreterare och ordförande för mötet 
Niklas Östh väljs till ordförande och Therese Östling till sekreterare för mötet. 
 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare 
Kristin Lundmark och Hanna Lundhede väljs till justerare och rösträknare. 
 

4. Fråga om mötet har utlyst på rätt sätt 
Inbjudan till årsmötet skickades ut 3 veckor innan mötet via laget.se, Facebook och via mailutskick. 
Årsstämman beslutar att mötet har utlyst på rätt sätt. 

 
5. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs. 
 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret 
Verksamhetsberättelsen gås igenom och läggs till handlingarna. 
 

7. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste räkenskapsåret 
Kassören presenterar förvaltningsberättelsen för 2024. Vi har haft ett rörigt ekonomiskt år som 
påverkats mycket av klubbhus-projektet, vilket också har påverkat övrig verksamhet. Vi har fått ”snålat” 
på ett sätt som vi inte gjort tidigare år. Men två klubbsponsorer samt lite extra bidrag gör ändå att 
resultat blir bättre än väntat. Vi tackar Lundbergs och North Hitech lite extra, utöver alla andra fina 
bidragsgivare. Årsmötet godkänner förvaltningsberättelsen.  

 
8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- och 

räkenskapsåret 
Revisionsberättelsen läggs till handlingarna.  
 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 
Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet. 
 

10. Fastställande av medlemsavgifter samt aktivitetsavgifter 
Årsmötet beslutar att fastställa medlemsavgiften till 

• 300 kr/person per år. 
• Stödmedlemmar 200 kr/person per år. 
• Aktivitetsavgiften för fotbollen är:  



 

 
 

 

o 700 kr/aktiv/år i spelform 3-manna och 5-manna,  
o 800 kr/aktiv/år i spelform 7-manna,  
o 900 kr/aktiv/år i spelform 9-manna  
o 1000 kr/aktiv/år i spelform 11-manna. 
o Bollkul: Ingen avgift 

• Aktivitetsavgiften för gymnastiken är 150 kr/aktiv/år. 
 

11. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande verksamhets- och 
räkenskapsåret 
Normal verksamhet 2025 med fotboll och gymnastik som de två primära idrotterna för barnen i klubben. 

Samt diverse träning för vuxna och barn. 

Fotbollsplanen, Utegymmet, Kärret och Motionsspåret fortsätter underhållas löpande. 

Klubbhuset är svårbudgeterat men drift (främst el och vatten/avlopp) estimeras till 56 tkr. Eventuell 

vinst går till reparationsfond. 

  
 

Årsmötet fastställer verksamhetsplanen samt budget för 2025. 

12. Behandling av styrelsens propositioner och i rätt tid inkomna motioner från medlemmar 
Det finns inga propositioner. 
Inga motioner har inkommit.   

 
13. Val av: 

a) 3 ordinarie ledamöter på 2 år 
Hanna Svensson och Therese väljs på ytterligare 2 år som ledamöter. 
Niklas Östh lämnar sin plats som ledamot.  
Maria Kuhlman väljs på två år.   
Elisabeth Mattsson, Hanna Lundhede, David Loveback sitter kvar på ytterligare 1 år.  

b) 2 suppleanter i styrelsen med för den fastställd turordning för en tid av 1 år 
Niklas Östh och Ingemar Resare väljs som suppleanter på ett år. 

c) 2 revisorer jämte 2 suppleanter för en tid av 1 år (i detta val får inte styrelsens ledamöter 
delta) 
Yvonne Rickne väljs som revisor och Kristin Lundmark väljs som revisorssuppleant på 1 år. 

d) 3 ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år, av vilka en skall utses till ordförande 
Förslag saknas på ledamöter till valberedningen.  
Styrelsen får i uppdrag att försöka lösa ledamöter till en valberedning.  

 
14. Övriga frågor 

Fråga ställs om det är på gång med en multisportarena. Svaret är att det inte är på gång i nuläget. 
Klubbens ekonomi behöver förbättras innan det kan bli aktuellt.  

Resultatenheter Intäkter Kostnader Resultat
Föreningen 179 000 kr                     45 000 kr                          134 000 kr                        

Klubbhuset 10 000 kr                        56 000 kr                          46 000 kr-                          

Övriga anläggningar 100 000 kr                     130 000 kr                       30 000 kr-                          

Fotboll 271 100 kr                     272 319 kr                       1 219 kr-                             

Gymnastiken 7 000 kr                          7 000 kr                            -  kr                                 

Summa 567 100 kr                     510 319 kr                       56 781 kr                          



 

 
 

 

Vi tackar av Kristin Lundmark som revisor, sektionsansvarig för fotbollen, fotbollstränare, ansvarig för 
anläggningsgruppen och mycket mer! Tack för allt värdefullt jobb genom åren! 
 
Vi tackar av Niklas Östh som varit klubbens kassör nu i flera år. Tack för allt värdefullt jobb genom åren! 
 
Vi tackar även Jenny Pantzar och Emil Arthursson för deras tid som suppleanter i styrelsen.  
 
 

 

Deltagarlista 

Kristin Lundmark, Hanna Svensson, Hanna Lundhede, Elisabeth Mattsson, David Loveback, Therese Östling, 
Niklas Östh, Ingemar Resare, Maria Kuhlman, Sara Gustavsson, Peter Malmström Johnsson 
 
Vid protokollet    

 

_____________________________ 

Therese Östling  
 

 

Justeras    Justeras  

        

_____________________________ ______________________________   

Kristin Lundmark   Hanna Lundhede  


